
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 02.08.2024 
Číslo: 04604/2024/ODDZ-38209 
Vybavuje: JUDr. Miriam Mikulová 

e-mail: miriam.mikulova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 269  
 

 

ZÁPISNICA 

z 12. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 01.08.2024  

 
 

Počet prítomných členov:11           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov: 8           

z toho ospravedlnení:  8             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Priority zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2024 – 2028 

s výhľadom do roku 2030 (PhDr. Dringuš) 

4. Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby s názvom 

„Zdravotnícka agentúra Košického samosprávneho kraja, n. o.“ (JUDr. Martin Serfözö, 

PhD.) 

5. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 (PhDr. Mgr. Jozef 

Cvoliga) 

6. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 (PhDr. Mgr. Jozef 

Cvoliga) 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 12 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 10 

členov komisie, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu, tým pádom komisia je 

uznášaniaschopná.  Predseda komisie privítal nového vedúceho oddelenia zdravotníctva JUDr. 

Martina Serföza, PhD. Ďalej uviedol, že návrh programu rokovania komisie bol členom zaslaný 

e-mailom. Následne poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené. 



 

Uznesenie č. 15/2024 

Komisia schvaľuje program 12. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 10  

Za: 10     Proti: 0      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 12. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek Komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že na poslednom rokovaní komisie boli 

prijaté 2 uznesenia. Žiadne z uznesení nevyžadovalo plnenie. Taktiež uviedol, že zo strany 

členov komisie neboli dané žiadne požiadavky. 

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 16/2024 

Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 10  

Za: 10      Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Priority zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2024-2028  

s výhľadom do roku 2030 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Dringušovi. Materiál k bodu č. 3 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: MUDr. Vasiľová žiadala vysvetlenie, prečo je v oprávnenej lokalite 1 RCIS zaradené 

Železničné zdravotníctvo Košice, s.r.o.. PhDr. Dringuš vysvetlil, že nemocnice v oprávnenej 

lokalite 1 sú navrhnuté z úrovne Ministerstva zdravotníctva SR. MUDr. Vasiľová uviedla, že je 

potrebné investovať do Košických polikliník. JUDr. Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu 

uviedla, že momentálne prebieha rekonštrukcia polikliniky Juh, je záujem postupne 

zrekonštruovať všetky polikliniky. MUDr. Fulková sa opýtala, či naozaj neexistuje zo strany 

Košického samosprávneho kraja žiadna podpora poskytovateľom zdravotnej starostlivosti. 

PhDr. Dringuš uviedol, že momentálne neexistuje žiadna podpora zo strany Košického 

samosprávneho kraja, a však pred dvoma rokmi bol vytvorený návrh dotačnej schémy, ktorú 

má zastrešovať novovytvorená agentúra.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Počas prerokovania bodu č. 3 programu 

sa dostavil na rokovanie Zdravotnej komisie Ing. Petrovčík – člen zdravotnej komisie.  

 

Uznesenie č. 17/2024  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu.  
Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 11 

Za: 10     Proti: 0    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

https://dz2be.vucke.sk/


K bodu č. 4 

Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby s názvom 

„Zdravotnícka agentúra Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo JUDr. Serfözövi, PhD., vedúcemu oddelenia 

zdravotníctva, ktorý uviedol, že nie je pravdou, že zo strany Košického samosprávneho kraja 

nie je poskytnutá podpora poskytovateľom zdravotnej starostlivosti. Na oddelení zdravotníctva 

zamestnanci na dennej báze vybavia množstvo dopytov rôzneho druhu zo strany 

poskytovateľov zdravotnej starostlivosti, ako napríklad vykonávajú poradenskú činnosť 

v súvislosti s vytvorením novej ambulancie. Oddelenie zdravotníctva eviduje problém 

s udržateľnosťou CIZS, s čím súvisí riziko vrátenia finančných prostriedkov. Materiál k bodu 

č. 4 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: MUDr. Fulková sa opýtala aké konkrétne činnosti bude agentúra vykonávať. JUDr. 

Martin Serfözö, PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva uviedol, že konkrétne činnosti sú 

uvedené v materiály, ktorý je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/ a však činnosť 

agentúry sa bude dopĺňať podľa aktuálnej potreby. Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, 

že činnosť agentúry by mal zastrešovať štát. MUDr. Kvak sa opýtal, či agentúra bude len 

sprostredkovateľ alebo bude zároveň aj poskytovateľom zdravotnej starostlivosti ako napríklad 

agentúra vytvorená Banskobystrickým samosprávnym krajom. JUDr. Martin Serfözö, PhD. 

uviedol, že činnosť agentúry bude zameraná najmä na poskytovanie podpory pre 

poskytovateľov zdravotnej starostlivosti ale v prípade potreby je možné, aby bola aj 

poskytovateľom zdravotnej starostlivosti.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky.  

 

Uznesenie č. 18/2024  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu.  
Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 11 

Za: 11     Proti:0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Mgr. Jozefovi Cvoligovi.  Materiál k bodu 

č. 5 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Počas prerokovania bodu č. 5 programu 

odišla Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová – člen zdravotnej komisie. 

 

Uznesenie č. 19/2024  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu.  
Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 10 

Za: 10     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

 

https://dz2be.vucke.sk/
https://dz2be.vucke.sk/
https://dz2be.vucke.sk/


K bodu č. 6 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Mgr. Jozefovi Cvoligovi. Materiál k bodu 

č. 6 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 20/2024  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu.  
Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 10 

Za: 10     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne    

MUDr. Fulková sa opýtala na problematiku nedostatku parkovacích miest pre zamestnancov 

NsP Spišská Nová ves, a.s., vzhľadom na prebiehajúcu rekonštrukciu nemocnice. JUDr. 

Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu uviedla, že na budúcej komisii podá členom komisie 

požadovanú informáciu. 

 

K bodu č. 9 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

neuskutoční podľa plánu, o náhradnom dátume budú členovia komisie včas informovaní. 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Miriam Mikulová 

tajomník komisie 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 
 

 

 

 

 

https://dz2be.vucke.sk/

